

Co-organized by

Hong Kong Subsidized Secondary Schools Council and Hong Kong Direct Subsidy Scheme Schools Council
“Professional Sharing, Academia Shining” Knowledge Fair 2024

Invitation for Sharing

It was mentioned in the 2022 Policy Address that the Hong Kong Special Administrative Region Government will endeavour to “Tell Good Stories of Hong Kong” so as to advocate Hong Kong’s strengths and achievements. In view of this, **“Professional Sharing, Academia Shining” Knowledge Fair 2023** was successfully held by HKSSSC on 1st April 2023. Thanks to the 20 participating schools’ great support and efforts, professional teaching experience was exchanged between teachers. For the highlights of the event and schools’ good teaching practices sharing, please visit Hong Kong Subsidized Secondary Schools Council’s website (<https://www.hksssc.edu.hk/activity/professional-sharing-academia-shining-knowledge-fair-2023>).

Building on past success, the Knowledge Fair of 2024 will be co-organized by Hong Kong Subsidized Secondary Schools Council and Hong Kong Direct Subsidy Scheme Schools Council so as to accelerate our professional learning. Details of the event are as follows:

Date :	27 th April, 2024
Time :	9 a.m. to 11:45 a.m.
Venue :	Kowloon True Light School (No.1 True Light Lane, Suffolk Road, Kowloon Tong)
Suggested Sharing Topics :	1. Career and Life Planning 2. National Security Education 3. STEAM Education 4. Customized Topic

Rundown :

9:00 – 9:15	Reception
9:15 – 9:30	Welcome speech
9:30 – 10:15	Keynote speech
10:15 – 10:40	"XR Travel across Major Fields of National Security" Design Competition Award Ceremony
10:40 – 11:00	Break
11:00 – 11:45	Parallel Sharing Sessions

We cordially invite members to share their schools’ featured school-based curriculum, excellent teaching practices and innovative ideas in the parallel sharing sessions at the Knowledge Fair. Highlights of the sharing will be published in the event booklet. For those who are interested, please fill in the online application form or return the reply slip by fax (2336 3114) on or before 15th December, 2023. For more enquiries, please contact Miss Leung at 2336 9151.

Yours faithfully,

Ms. Lee Yi Ying
 Chairman
 Hong Kong Subsidized Secondary Schools Council

Mr. Dion Chen
 Chairman
 Hong Kong Direct Subsidy Scheme Schools Council



香港津貼中學議會



香港直接資助學校議會

Reply Slip

Co-organized by

Hong Kong Subsidized Secondary Schools Council and Hong Kong Direct Subsidy Scheme Schools Council

“Professional Sharing, Academia Shining” Knowledge Fair 2024

Parallel Sharing Sessions Application Form

Fax: 2336 3114 or

Online Registration: Please click [Parallel Sharing Sessions Application Form](#)
or Scan the QR Code.



Our school will share in the Parallel Sharing Sessions.

School Name : _____

Contact Person : _____ Post of the Contact Person: _____

Contact No. : _____ Email : _____

Sharing Topic :

Career and Life Planning

STEAM Education

National Security Education

Customized Topic: _____

Speaker's Name and Post (Can be more than one speaker):

Name: _____ Post: _____

Name: _____ Post: _____

Name: _____ Post: _____

Brief Introduction (within 200 words):

Please "✓" the appropriate box.

香港津貼中學議會及香港直接資助學校議會合辦
「專業分享·杏壇閃亮」教育薈萃 2024——邀請擔任小組討論分享嘉賓

行政長官 2022 年施政報告中，提出「說好香港故事」的政策方針，盼能凝聚社會力量，向世界宣揚香港的優勢、成就和機遇。有見及此，香港津貼中學議會於 2023 年 4 月 1 日舉辦「專業分享·杏壇閃亮」教育薈萃 2023，感謝業界同道的鼎力支持，活動得以圓滿舉行。當天共 20 所學校參與分享環節，促進業界同道的專業交流，砥礪互勉。歡迎瀏覽津貼中學議會網頁，重溫活動花絮及了解分享學校資料 (<https://www.hksssc.edu.hk/activity/professional-sharing-academia-shining-knowledge-fair-2023>)。

教育薈萃 2024 的籌備工作正全面開展，以期繼往開來，繼續說好香港教育故事。是次活動由香港津貼中學議會及香港直接資助學校議會合辦，進一步凝聚業界力量，提升專業交流。謹將詳情臚列如下：

- 日期：二零二四年四月二十七日(星期六)
- 時間：上午九時至十一時四十五分
- 地點：九龍真光中學（九龍塘沙福道真光里一號）
- 分享主題：1. 生涯規劃 2. 國安、國民教育 3. STEAM 教育 4. 自訂題目
- 活動流程：
- | | |
|---------------|---------------------|
| 9:00 - 9:15 | 接待 |
| 9:15 - 9:30 | 歡迎辭 |
| 9:30 - 10:15 | 主題演講 |
| 10:15 - 10:40 | 「國家安全領域」虛擬遊設計比賽頒獎典禮 |
| 10:40 - 11:00 | 小休 |
| 11:00 - 11:45 | 小組討論 |

教育薈萃得以成功舉行，實有賴不同學校的鼎力支持，方能水到渠成。現誠邀 貴校主講小組討論環節，介紹 貴校的教學特色、優秀實踐及創新意念，分享內容簡介將輯錄於教育薈萃小冊子中。

請有意參與的學校於二零二三年十二月十五日(星期五)或之前填妥回條，傳真至 2336 3114，另亦可透過網上連結提交報名表。如有任何查詢，歡迎致電 2336 9151 與梁小姐聯絡。

香港津貼中學議會主席 李伊瑩

香港直接資助學校議會主席 陳狄安

謹啟

二零二三年十月十四日



香港津貼中學議會



香港直接資助學校議會

